
 

 

Bestyrelsesmøde GKF   

 

Torsdag d. 5. oktober 2023 

Sted: Varmestuen 

Tid: kl. 18 – 21 

Tilstede: Carina, Nanna, Bettina, Emilie, Lone, Liv, Nina.     Afbud: Sara. 

Dagsorden: 

Valg af ordstyrer (Emilie) og valg af referent (Nina)   

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 

3. Afgørelse på mail ang. Vilkår for Medlemskab- se Ninas videresendte mail fra 4.10.23. 

Gennemgået. Passivt medlemskab en sæson er 300 kr. Give besked til bestyrelsen ved ønske 

om træning. Bestyrelse kontakter derefter trænerteam. (Svar på henvendelse: Nina). 

4. Evaluering af de to campuger samt nedsætte et campudvalg (Bettina, (Nanna)), der kan gå 

videre med sommeren 2024. Så vi kan være i god tid af hensyn til trænernes ferie, familiers 

ferieplanlægning, og hvis vi igen skal prøve om vi kan få en international camp i GKF. 

Besluttes at der er interesse for igen at undersøge international camp.   

 

5. Evaluering af EK23 - hvad gik godt og hvad gik mindre godt - og hvilke learnings skal vi 

tage med videre til OK23? Gennemgået. Lille overskud fra EK23 (DSU-konk.). Vi skal 

minde alle om, at omklædningsrum kun er for løbere som deltager i en given konkurrence, 

og at der skal være ro i omklædningsrum under konkurrencen af hensyn til de som endnu 

ikke har løbet. 

 

6. Evaluering af danseperioden (aug.-okt.2023). Der skal ses på hold og opdeling inden 

næste danseperiode. 

7. Status OK23 - hvem gør hvad etc.? + evt. go til net-produktionen? (se evt. Emilies 

kommentarer). Vedr. OK 23. Alle sender mail til Carina vedr. de overordnede opgaver. 

Vedr. net, så afventes budget til godkendelse i bestyrelsen. 

8. Status aktivt efterår. Gennemgået.Fyldt (40 børn og venteliste). Brug for et par forældre til 

at hjælpe med opsyn osv. Erfarne hj.trænere står for undervisningen. 

9. Halloween - Finde SSK.forældre, der vil hjælpe med Halloween (Nanna/Nina). SSK skal 

først have alm.træning (udklædt i halloweentøj) og derefter er der lege på isen. Pris 30 

kr/barn. Hj.trænere udklædt. 

10. Træningsplan i uge 42. Der kommer en træningsplan for ugen. 

11. Nyt fra formandskabet 

- kursus-muligheder jf. Emilies mail fra den 22. sep. og Saras. Find flere oplysninger 

på Lederuddannelsespuljen - Gentofte Kommune 

- status på hvordan ser det ud i forhold til om vi kan få mere aften is? Der er ønsket mere 

sen is og det er givet videre til Stig E. Er det lykkedes, er der håb eller skal vi gå videre 

med plan b for hold som kun kan komme på de sene tider? (Emilie) 

- iskørsel før voksenhold? Gennemgået (Emilie tovholder) 

 

12. Nyt fra kassereren 

https://gentofte.dk/fritid/puljer/lederuddannelsespuljen/


 

 

- Plan for opfyldning af familiehold, (som vi jo desværre ikke når inden 1. oktober, så det 

går udover vores tilskud i 2024. Alle er opmærksomme på dette. 

Holdet kan formentlig fyldes inden 1. januar. OBS vores tilskud i 2025. 

- 1. hjælpskursus. Tovholder Bettina. Klubben giver det til alle trænere og hj.trænere. 

- Ny runde jakke-bestillinger (skal bestilles nu, så vi har dem næste år). Venter et år med at 

bestille igen, da mange har og flere køber brugt. 

 
13. Trivsel, træningsplan samt bekymringsmail. Gennemgået (Nanna og Emilie tovholdere). I 

forhold til de løbere som kommer i klemme af nye opdelinger og adskilles fra jævnaldrende 

træningskammerater, må der laves overgangsordninger mellem aldersgrupper, så det ikke 

ødelægger motivationen for træning med nuværende plan. Der er stadig behov for 

justeringer på flere hold. Bekymringsmail gennemgået. Nanna og Emilie taler med træner 

om disse punkter.   

14. Evt. Det har tidligere været talt om i klubben, men vi må igen påpege at så vidt man kan, så 

taler vi dansk med hinanden i GKF. Dette gælder under såvel holdtræning samt i 

omklædningsrum. Trænere inf. og der gives besked til relevante hold.  

 

 

 


